

Regionskvalet uppskjutet till söndag 15 maj.

Prognosen för imorgon är precis på gränsen för att vi ska kunna segla i men kombinationen stark ström, upp mot 3 knop, gör att vi pga säkerhet skäl inte startar några race i morgon lördag. Söndagens prognos ser betydligt bättre ut och vi kommer att försöka genomföra 4 race som kompensation.

Välkomna på söndag istället samma tider

Carl-Johan Björkman
Tävlingsledare